
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATA 

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

GAZDASÁGI ÉS PÉNZÜGYI BIZOTTSÁGA 

 

1 
 

Iktatószám: IV. 59-31/2015. 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Pénzügyi 
Bizottságának 2015. december 15. (kedd) napján 13 órakor a Szekszárd Babits Mihály Kulturális 
Központ – Remete termében megtartott rendes üléséről. 
 
Jelen vannak: Kővári László elnök, Máté Péter elnökhelyettes, dr. Mezei 

László, Szegedi Attila és Szabó Zsolt bizottsági tagok 
 
Távolmaradását jelezte: Szabó Balázs György bizottsági tag 
 
Ülés közben érkezett: Gyurkovics János bizottsági tag 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: Majnayné Sajben Anna igazgatóság vezető, 
     Varga András osztályvezető, 
     Feri Blanka osztályvezető, 
     Kovács Lászlóné osztályvezető, 

A jegyző megbízásából: dr. Pesti Krisztina jogi referens, jegyzőkönyvvezető 
 

Meghívott: Herrné Szabadi Judit a Szekszárdi Borvidék Nonprofit 
Közhasznú Kft. ügyvezető igazgatója, 

 Heimann Zoltán a Hegyközség Nemzeti Tanácsának tagja, 
 Eszterbauer János a Szekszárdi Borászok Céhe vezetője, 
 János Anna a Civil Kerekasztal képviselője 
 
Az elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 5 tag van jelen, a bizottság határozatképes. Az 
ülést 13 órakor megnyitja. 
 
Kővári László elnök: Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Máté Péter elnökhelyettest megválasztani.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel az ügyrendi javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal elfogadott. 
 
Feri Blanka osztályvezető javasolja, hogy a bizottság vegye fel napirendjére a „A Szekszárdi Borvidék 
Nonprofit Közhasznú Kft. támogatási kérelme „tárgyú előterjesztést. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirend elfogadására tett javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 

1. napirendi pont: 
Tájékoztató a Szekszárdi Borvidék Nonprofit Kft. működéséről 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Kővári László elnök 



2 
 

Meghívottak: Herrné Szabadi Judit a Szekszárdi Borvidék Nonprofit Kft. ügyvezetője 
  Heimann Zoltán a Hegyközség Nemzeti Tanácsának tagja 
  dr. Bodri István a Szekszárdi Hegyközség elnöke 
  Eszterbauer János a Szekszárdi Borászok Céhe vezetője 
 
2. napirendi pont: 
A Szekszárdi Borvidék Nonprofit Közhasznú Kft. támogatási kérelme 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Kővári László elnök 
Előadó: Feri Blanka osztályvezető 
 
3. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének…/2015. (…) önkormányzati rendelete 
a kéményseprő-ipari közszolgáltatásról szóló 30/2013. (VI. 28.) önkormányzati rendelet 
módosításáról (t e r v e z e t), továbbá javaslat a kéményseprő-ipari közszolgáltatásról szóló 
közszolgáltatási szerződés módosítására 
(288. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Varga Katalin jegyző 
Előadó: Varga András osztályvezető 
 
4. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének ……./2015. (……….) önkormányzati 
rendelete a helyi iparűzési adóról szóló 26/2009. (XII. 22.) önkormányzati rendelet módosításáról 
(tervezet) 
(266. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Varga Katalin jegyző 
Előadó: Kovács Lászlóné osztályvezető 
 
5. napirendi pont: 
Szekszárdi Utánpótlásnevelő Football Club támogatási kérelme 
(290. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Kővári László elnök 
Előadó: Feri Blanka osztályvezető 
 
6. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének…/2015. (…) önkormányzati rendelete 
a temetőkről és a temetkezésről szóló 9/2003. (IV. 30) önkormányzati rendelet módosításáról (t e r v 
e z e t) 
(282. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Varga Katalin jegyző 
Előadó: Varga András osztályvezető 
 
7. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …/2015. (…) önkormányzati rendelete 
a közterületek használatáról szóló 1/2009. (II.3.) önkormányzati rendelet módosításáról 
(299. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: 
Előterjesztő: dr. Varga Katalin jegyző 
Előadó: Varga András osztályvezető 
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8. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …/2015. (…) önkormányzati rendelete 
a helyi közutak nem közlekedési célú igénybevételéről szóló 7/2008. (II.6.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 
(300. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Varga Katalin jegyző 
Előadó: Varga András osztályvezető 
 
9. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének……/2015. (……) önkormányzati 
rendelete a Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 2016. évi 
illetménykiegészítéséről (t e r v e z e t) 
(281. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Majnayné Sajben Anna igazgatóság vezető 
 
10. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének……/2015. (……) önkormányzati 
rendelete a szociális ellátások helyi szabályozásáról szóló 8/2009. (III. 30.) önkormányzati rendelet 
módosításáról (t e r v e z e t) 
(286. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Főfai Klára igazgatóságvezető 
 
11. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …/2015. (…) önkormányzati rendelete 
a gyermekvédelmi ellátások helyi szabályozásáról szóló 35/2001. (XII.21.) önkormányzati rendelet 
módosításáról (tervezet) 
(302. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Főfai Klára igazgatóságvezető 
 
12. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2016. évi munkaterve 
(289. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Feri Blanka osztályvezető 
 
13. napirendi pont: 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2016. évi belső ellenőrzési tervének 
elfogadására 
(297. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Kajos Nikolett aljegyző 
 
14. napirendi pont: 
Beszámoló Szekszárd város helyi tömegközlekedésének 2014. évi teljesítményi adatairól 
(301. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Varga Katalin jegyző 
Előadó: Varga András osztályvezető 
 
15. napirendi pont: 
„Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata számára a város műszaki nyilvántartási rendszeréhez 
kapcsolódó közmű-alaptérképi tartalom kiegészítése – III. ütem” tárgyú meghívásos pályázati eljárás 
eredménye 
(164. sz. bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóság vezető  
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16. napirendi pont: 
Szekszárdi Vagyonkezelő Kft. kérelme 
(165. sz. bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóság vezető  
 
17. napirendi pont: 
Máté József kérelme 
(166. sz. bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóság vezető 
 

 
1. napirendi pont: 
Tájékoztató a Szekszárdi Borvidék Nonprofit Kft. működéséről 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Kővári László elnök 
Meghívottak: Herrné Szabadi Judit a Szekszárdi Borvidék Nonprofit Kft. ügyvezetője 
  Heimann Zoltán a Hegyközség Nemzeti Tanácsának tagja 
  dr. Bodri István a Szekszárdi Hegyközség elnöke 
  Eszterbauer János a Szekszárdi Borászok Céhe vezetője 
 
Heimann Zoltán a Hegyközség Nemzeti Tanácsának tagja: 1990 óta kettő borvidék van Tolna 
megyében, a tolnai és a szekszárdi. Korábban ez egy borvidék, a szekszárdi borvidék volt. Az elmúlt pár 
évben voltak összevonások. A borvidéknek magának több hegyközsége van. A szekszárdi borvidék 
kettő hegyközségből áll, az egyik a szekszárdi, ebbe olvadnak bele a decsi, őcsényi, sióagárdi, zombai 
hegyközségek, a másik a Bátaszék-Bátai Hegyközség. Ez közigazgatási egységként is működik. A 
szekszárdi hegyközség elnöke dr. Bodri István, a Szekszárdi Borvidék elnöke pedig Heimann Zoltán. Van 
egy szervezetük, amit úgy hívnak, hogy Szekszárdi Borászok Céhe. Ez nem egy jogi személyiségű 
szervezet, ez gyakorlatilag Szekszárdon és a szekszárdi borvidéken árutermelő szőlő és borász 
csapatnak a szervezete. Meglepően jól működő szervezet közel 60 taggal. Nem jogi személy, de az 
érdemi döntések itt születnek. A Szekszárdi Borvidék Nonprofit Kft. annak idején a különböző 
támogatásoknak a kezelésére volt hivatott. Ennek fontos tagja maga Szekszárd városa is. A Szekszárdi 
Borvidék Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója Herrné Szabadi Judit. Ez a szervezet azokat a borhoz 
kötődő rendezvényeket hivatott lebonyolítani, megszervezni, ami akár a városban, akár országos 
szinten, sőt még időnként nemzetközi kitekintéssel is zajlanak. Amikor a Szüreti Napokról és a 
Szekszárdi Borvidék Nonprofit Kft-ről beszélnek, messze sokkal több rendezvényük van, ami itt a 
borvidéken zajlik. Most már támogatást nem, vagy csak minimálisan kapnak. A rendezvényeket maguk 
finanszírozzák és működtetik. 
 
Kővári László elnök: A város is 7 szavazattal rendelkezik a Borvidék Kft-ben. Amikor ez beindult, akkor 
még nem volt tagdíj hozzájárulás, fizetés és különböző támogatásokra alapozva indult el a működés. 
Néhány évvel ezelőtt született egy olyan döntés, hogy legyen tagdíj és ne csak külső pénzekből legyen 
forrás. Pont ebben az időszakban többször pályázati sajáterőt adtak ideiglenesen át, amit később 
visszakaptak természetesen, hogy működőképes legyen ez a Kft. Most már zömmel a saját tagdíjára 
alapozva dolgozik. A város a tagdíjat támogatási formában adja, tehát ez nem egy plusz támogatás, 
hanem ez egyszerűen a tagdíj. A rendezvényekhez kapcsolódó támogatások más körbe tartoznak. 
 
Heimann Zoltán a Hegyközség Nemzeti Tanácsának tagja: Több fajta rendezvényük van, és ezek 
kettéválnak. Vannak olyan rendezvények, amik az egész borvidéket szolgálják. Erre van a büdzsé, amit 
a Szekszárdi Borvidék Nonprofit Kft. mozgat és működtet, de vannak olyan rendezvények is, amelyek 
kevesebb borászt érintenek. Ilyen például az Iván-völgyi Kadarka Túra. Ilyenkor mindig az történik, hogy 
magához a büdzséhez nem nyúlnak hozzá, önálló költségvetése van ennek a 10-20 borászt magába 
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foglaló rendezvénynek. Ezek a borászok adják össze a pénzt a költségekre úgy, hogy a teljes költségre 
vetítve 10% jutalékot fizetnek a megvalósításért a Kft. felé. 
 
Gyurkovics János bizottsági tag az ülésterembe megérkezett 13 óra 20 perckor. A bizottság 
határozatképes, jelen van 6 fő bizottsági tag. 
 
Herrné Szabadi Judit ügyvezető igazgató: A szervezet 2003-ban alakult Szekszárdi Borvidék KHT néven, 
2009-ben kellett Kft-vé alakulni, akkor nonprofit közhasznú Kft-vé alakultak. Ebben a szervezeti 
egységben dolgoznak a mai napig is. Az volt a célja ennek a szervezetnek, hogy a borvidékről kikerülő 
palackos, illetve nem palackos borok forgalmát megfordítsák és eltolják a palackos forgalmazás 
irányába. Jól haladnak ezen az úton. A marketing tevékenységet elsősorban a rendezvényeiken 
keresztül valósítják meg, de ezen kívül sok szolgáltatást végeznek, információt közvetítenek a 
borászoknak, szervezik a helyi szakmai rendezvényeket. A rendezvények többféle szempontból 
csoportosíthatók. Vannak olyan rendezvények, amik Szekszárd városához kötődnek, ezek a helyi 
rendezvények, a szekszárdi borászok talán ezeket szeretik a legjobban, mivel azt mondják, hogy a 
legfontosabb nekik a helyben értékesítés és az, hogy ne csak a borokat ismerjék meg, hanem 
Szekszárdot, magát a várost, a kultúrát, a gasztronómiát és mindent, ami ehhez a városhoz kötődik. 
Vannak olyan rendezvények, amelyek vidéken valósulnak meg, és természetesen nagy hangsúlyt 
fektetnek azokra a programokra, amelyeket a fővárosban szeretnének bemutatni. Időrendi sorrendbe 
venné át a rendezvényeket. Vannak állandó rendezvények, amelyeket minden évben megtartanak és 
egyedi, alkalomszerű rendezvények is. 2015-ben az első nagy rendezvény az Eger-Szekszárd Bikavér 
Párbaj volt Budapesten, ami már negyedik alkalommal került megrendezésre. Már készülnek a 
következőre, ami februárban lesz. Ezt Budapesten a Corinthia Hotelben rendezik meg egy nagyon 
fontos együttműködés keretében. Nagyon sok rendezvényük van, ahol nem egyedüli megvalósítók. 
Természetesen a vezető és szervező szerep a Szekszárdi Borvidék Nonprofit Kft-é, de nem egyedül 
vesznek részt benne. Ilyen az Eger-Szekszárd Bikavér Párbaj is, ahol az egri borvidék a partnerük. Arra 
törekszenek, hogy egyenlő arányban mutatkozzanak be egri és szekszárdi pincészetek. Ennek van egy 
úgynevezett elit rendezvénye is, mesterkurzust is tartanak ezen a rendezvényen, ahol válogatott borok 
kerülnek a sajtó képviselői elé. Ezen meghívott boros újságírók, borkereskedők vesznek részt és bírálják 
ezeket a borokat. Fontos elmondani, hogy ilyen rendezvényekre a borokat Szekszárdon kiválogatják és 
csak azok a borok kerülhetnek a nagyközönség elé, amelyeket itthon egy helyi szekszárdi bor zsűri vak 
kóstoló keretében arra alkalmasnak talál. Hasonló rendezvényük a Fuchsli projekt, de ebben kevesebb 
pincészet vesz részt. Egy másik rendezvényük a Szekszárdi Borvidéki Borversenyt követő 
bemutatkozása a borvidéknek. A Szekszárdi Borvidéki Borversenyt a Hegyközség szervezi, a 
borversenyre is a Hegyközség pályázik, ily módon ez a rendezvény itt kettéválik. A borverseny 
szervezése a Hegyközségnél van, és az azt követő kóstoló szervezése van a Szekszárdi Borvidék 
Nonprofit Kft-nél. A Szekszárdi Borvidéki Borverseny aranyérmes, palackos borai vesznek itt részt. A 
2015. évben 21 pincészet 41 bora mutatkozott be. Itt mutatják be a Szekszárdi Borvidéki Borversenyen 
kiválasztott város borát, ami utána abban az évben Szekszárd városának reprezentációs bora lesz, ami 
a városi rendezvényeket kíséri. Minden évben törekszenek arra, hogy külföldi újságírók is megismerjék 
a borvidéket és az itt működő pincészeteket. Két évvel ezelőtt német, tavaly egy angol, az idén pedig 
két lengyel újságíró tett itt három napos látogatást. Ez nagyon fontos számukra és igyekeztek minél 
több pincészetet bemutatni. A három nap alatt 16 pincészetet látogattak végig, a Garay 
Élménypincében is látogatást tettek és zárásként a boregyetemen egri és szekszárdi bikavérekkel 
ismerkedhettek meg. Visszatérő rendezvény minden évben a pünkösdi nyitott pincék rendezvénye, 
ami az eddig itt lévő pünkösdi sörös rendezvényhez kapcsolódott. Szerettek volna újítással élni, amit 
már tavaly elkezdtek, buszjáratokat indítottak a pincék között, hogy minél könnyebben elérjenek egy 
nap alatt akár több pincészetet is a vendégek. Ezt idén szeretnék továbbfejleszteni, polgármester úr 
már utalt rá, hogy esetleg beszélni kellene arról, hogy az idei pünkösdi fesztivált hogyan képzeli a város. 
A másik fontos együttműködés a kadarka bor kapcsán valósul meg, a Kadarka Kerekasztal rendezvényt 
négy évvel ezelőtt indították Heimann Zoltán kezdeményezésére. Az első rendezvény helyszíne 
Szekszárd volt, a másodikat Baján, a harmadikat Kiskőrösön rendezték meg. Ha nem Szekszárdon 
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tartják a rendezvényt, akkor is a Szekszárdi Borvidék Nonprofit Kft. a szervező. Szintén a kadarkához, 
mint kiemelt borhoz kapcsolódik az Iván-völgyi Kadarka Túra. Ez egynapos rendezvénynek indult, de 
mára úgy felfejlődött, hogy két napon keresztül több mint 700 vendéget láttak vendégül ezen a túrán, 
ahol öt helyszínen tíz pincészet mutatkozott be. Nagyon népszerű ez a rendezvény, az is mutatja, hogy 
amikor március elején felteszik az internetre, akkor a 700 jegy közel egy hét alatt elkel. A pörköltfőző 
rendezvény mindig a Szent László napokhoz kötődik. A Szent László napokat minden évben 
újragondolják, érdemes lenne beszélni a koncepciójáról. A szekszárdi pörkölt és bor ünnepe szombat 
estére tevődött. Ez egy informális rendezvény, a szekszárdiak helyi rendezvénye, ahol barátokat látnak 
vendégül, nagyon sokan jönnek, munkahelyi közösségek, baráti társaságok. Átkerült a pörköltfőző 
rendezvény időpontjára a koccintás országos rendezvénye, amelyet korábban augusztus 20-án 
tartottak. Ennek a rendezvénynek a lényege, hogy országosan versenyt hirdettek a borvidéki 
települések között, hogy melyik az borvidéki település, ahol egy időben a legtöbb ember tud koccintani. 
Ez csak úgy lehetséges, ha valamilyen rendezvényhez kötődik, eddig az augusztus 20-i koncert idejére 
tették. Ebben az évben ennek a napját már központilag kijelölték és nekik szerencsés időpontra, a 
pörköltfőző rendezvény időpontjára tették, tehát ebben az évben már ekkor volt és már lehet tudni, 
hogy a jövő évben is ekkor lesz. Kezdettől fogva részt vesznek ebben a programban, nagyon sokat 
köszönhetnek a szekszárdi borászoknak, szívesen jönnek, hozzák a szekszárdi bort. Ebben az évben 
sikerült azt is elérni, hogy a 17 borvidéki település 40 települése közül ezt a versenyt Szekszárd nyerte 
meg. Nagy számban vesznek részt a borászok a Budavári Borfesztiválon, ami szeptemberben van, a 
Szüreti Napokat megelőző hétvégén. Évek óta egy szekszárdi utcában, egy helyre települve találják meg 
az érdeklődők a szekszárdi borászokat. Legnagyobb rendezvényük a Szekszárdi Szüreti Napok. Most 
telt le a tíz év, amelyben partnerek voltak a Babits Mihály Kulturális Központtal. A munkamegosztás 
szerint a Babits Mihály Kulturális Központ rendezi a kulturális programokat, a vásárt és a gyermek 
programokat, a Szekszárdi Borvidék Nonprofit Kft. pedig a boros és borturisztikai programokat. A 
Szekszárdi Borvidék Nonprofit Kft. kezdte el építeni a hordó tetejű pavilonokat, ami az egész 
rendezvénynek a látványát és az összképét megadja. Ebben az évben is 28 nagy alapterületű, hordó 
tetejű pavilonban foglalt helyet ez a rendezvény, ebből 19 borász pavilon, 6 vendéglátós pavilon volt, 
továbbá 3 pavilon a támogatóknak. Ez teljesen betölti a teret, ennél többet nem lehet ott elhelyezni, 
ennyivel kell gazdálkodni. Az idei rendezvényen 39 pincészet vett részt a szekszárdi borvidékről, illetve 
ebből volt két tolnai pincészet, akik állandó vendégek, és két pálinkaház, akik itt működnek a szekszárdi 
borvidéken. Ezeket a felsorolt tevékenységeket, rendezvényeket és a mindennapi működést úgy kell 
elképzelni, hogy a Szekszárdi Borvidék Nonprofit Kft. nulla költségvetésből gazdálkodik. A források egy 
része a támogatásokból, másik része a borászok befizetéseiből származik. Az induláskor létezett egy 
központi bormarketing támogatás, ami az Agrár Marketing Centrum keretében kiírt pályázatokon 
keresztül valósult meg. A borvidékek nagysága szerint kiszámoltak egy arányszámot, ez egy konkrét 
összeg volt, amire lehetett pályázni, és ha a pályázatot alkalmasnak találták, akkor ezt a pályázatot 
elfogadták. Ez így ment éveken keresztül, minden évben pályáztak erre a bormarketing alapra, azonban 
ez az utóbbi években eltűnt, nincs már ilyen pályázati kiírás. Éves szinten 8-9 millió Ft-tól estek el 
emiatt. Maradt a támogatások közül az önkormányzati támogatás, ami úgy valósul meg, hogy a konkrét 
rendezvényekre egyenként a Gazdasági és Pénzügyi Bizottsághoz támogatási kérelmet nyújtanak be. 
Így áll össze a költségvetésük, ezekből a támogatásokból és a borászok befizetéseiből. Árbevétel 
arányos a rendszer, a kisebb borászatok kevesebbet fizetnek, egy három kategóriás rendszert vezettek 
be. Ezt a bevételt fordítják az egész borvidéket érintő tevékenységekre. Körülbelül 22,5 millió Ft-ból 
gazdálkodnak egy évben, ennyi a nettó árbevétele a Kft-nek. Nagyon fontos eredmény a szekszárdi 
borvidék marketingjében az egyedi szekszárdi palack, ami szintén Szekszárd városához kötődik. 
 
Eszterbauer János a Szekszárdi Borászok Céhe vezetője: A Szekszárdi Borászok Céhe rendkívül szoros 
kapcsolatban áll a Szekszárdi Borvidék Nonprofit Kft-vel. A Szekszárdi Borászok Céhe az a szakmai 
szervezet, ahol a döntések, feladatok, célok megszületnek és a Szekszárdi Borvidék Nonprofit Kft., mint 
operatív szervezet végrehajtja ezeket a döntéseket. A Szekszárdi Borászok Céhe 2006-ban alakult, nem 
jelentkezett be a cégbíróságon, mint jogi személy. Úgy gondolja anélkül is jól tud működni. A fő feladata 
a szekszárdi borászok szakmai összefogása, illetve az együttműködési készség javítása. Nem elitista 
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szervezet, de mégis vannak ilyen jellegű céljai. Az alapító okiratban is elég komoly követelményei 
vannak annak, hogy ki lehet céh tag. Ez szakmai alapokon és erkölcsi alapokon is nyugszik. 65 tagja van 
a Szekszárdi Borászok Céhének, ez 32-33 borászatot jelent. Az új tagok beválasztása minden évben 
szavazással történik, három évente van tisztújító taggyűlésük. Van még néhány pártoló tag, akik olyan 
fontos személyek, akik hatással vannak a szekszárdi borászokra, borra. Ezek a személyek elsősorban a 
mindenkori polgármester, a Gazdasági és Pénzügyi Bizottság elnöke, a hegybíró, Herrné Szabadi Judit 
és minden olyan, a borászokon kívüli személy, aki fontos lehet a szekszárdi borászok számára. 
Véletlenül sem szabad hasonlítani a Szekszárdi Borászok Céhét a különféle borrendekhez, hiszen ez egy 
szakmai szervezet, szakmai és marketing célokkal. Fontos megemlíteni a havonta ismétlődő 
fajtakóstolókat. Mindig más borásznál tartják, ahol meghatározott rend és tematika szerint folynak le 
a kóstolók és ez lehetővé teszi azt, hogy sokat tudnak egymástól tanulni. Az utóbbi tíz évben Szekszárd 
egységét ez nagymértékben szolgálta. A versenytárs borvidékek is óriási lehetőségekkel és tehetséggel 
bírnak, nagyon sok tehetséges borásszal, mégis ott egy vékonyabb vezetői réteg mögött elég komoly 
szakadék van. Szekszárd ennél sokkal egységesebb, a Szüreti Napokon több mint 30 borászat van jelen, 
akik mind komoly, magas minőséget képviselnek. A szakmai munka az, ami ezt létre tudta hozni. A 
szekszárdi palack is fontos része a munkának, ez is a Szekszárdi Borászok Céhéből indult ki, akár a 
Fuchsli projekt. A szekszárdi palack sokkal többről szól, mint csupán a palackról. Ezt egyetlen 
magyarországi borvidék sem tudta eddig megcsinálni. Mögötte egy komoly szakmai döntés húzódik 
meg, mégpedig az, hogy ezzel együtt igyekeznek megalapozni a szekszárdi borok stílusát és kijelölni 
azokat a fajtákat, amelyek Szekszárd igazi arcát meg tudják mutatni. Ezek a Kékfrankos, Kadarka és a 
Bikavér. Kizárólag csak ezek a borok kerülhetnek ezekbe a palackokba. Komoly kritériumok alapján, 
vakkóstolást követően a bizottság dönti el, hogy melyek azok a borok, amelyek ezekbe a palackokba 
bekerülhetnek. Ez a projekt tavasszal indult el, ennek a kifutása még elég hosszú. Mire ezt a piacon ott 
lehet látni tömegével a polcokon, az még másfél év. A szekszárdi palack is egy sikertörténet és 
mindazon rendezvények sora is, amely a Céhben történő ötletelés és közös beszélgetések során 
születtek meg. A Szekszárdi Borvidék Nonprofit Kft. ezeket profi módon vezényelte le. Olyan szintű az 
együttműködés a Borvidék Kft-vel, hogy a tagságát jóformán ugyanazok alkotják. A Szekszárdi Borvidék 
Nonprofit Kft. egy gazdasági szervezet, ahová a borászok tulajdonrésszel, tőkével szálltak be, a 
Szekszárdi Borászok Céhe pedig egy szakmai szervezet. A kettő tagságában átfedések vannak, nem 
egészen azonos, ez azért van, mivel nem biztos, hogy minden borász megteheti azt, hogy Kft-be 
tulajdonrésszel beszálljon. A céljuk az, hogy az összes céhtagot beintegrálják a Borvidék Kft-be. 
 
Heimann Zoltán a Hegyközség Nemzeti Tanácsának tagja: Sikerült egy olyan, nem egymással 
rivalizáló, hanem sokkal inkább barátságra épülő csapatot építeni, ahol érték az, hogy együtt 
dolgoznak. Ez nóvum a borvidékek között. Többször számon kérték rajtuk, hogy Szekszárd városában 
nem a borászat a fő gazdasági tényező. Sose gondolták azt, hogy Szekszárd gazdasági sorsa a boron dől 
el, de a szekszárdi bor egy nagyon jó médium. Amikor kifelé mutatják ennek a térségnek az arcát, ebből 
a szempontból ez a bor borzasztóan erős, fontos erő. Az elmúlt pár évben oly mértékben népszerűbbé, 
elfogadottabbá, kedvesebbé vált a borvidék és a boraik. Ebben rengeteg munka van benne és ennek a 
gyümölcsét áttételesen a térség és a város is élvezi. Próbálnak integrátori szerepet betölteni. Akkor 
működik jól ez a rendszer, ha az ide érkező turista nem csak azért jön ide, mert bort akar inni, hanem 
meg akarja nézni a Wosinsky Múzeumot, el akar menni egy jazz koncertre, be akar ülni egy étterembe 
és itt akar szállást foglalni. A borvidék, a borászok mindig is ezt az együttműködési szándékot fejezték 
ki, ez pedig egy érték. Az új rendezvényekkel kapcsolatban polgármester úrnak volt két felvetése, hogy 
legyen kolbásztöltő és gasztronómiai program a pünkösdi rendezvényen. A borászok azt gondolják, 
hogy ha a város ezt komolyan gondolja, akkor lehetne egy Vince napi kolbásztöltő program januárban. 
Nekik azok a legjobb városi rendezvények, amikor kimennek a pincékhez a vendégek és ott bort 
kóstolnak napközben. Azt gondolták, lehetne a pünkösdi nyitott pincék rendezvényéhez kapcsolódóan 
egy országos sonka és stifolder vásárt csinálni, ami még nincs a piacon. A térség agráriumának fontos 
hívószava lehetne. Arra gondoltak, hogy a Béla téren meglévő eszközök és standok felhasználásával 
egy országos szintű rendezvénynek indítanák el jövőre az első verzióját. A borászok kint lennének a 
borvidéken a pincékben, a Garay pince, mint a város intézménye és számukra a fő képviselő kínálná a 
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főtéren a borokat, és este pedig egy bállal zárnák a rendezvényt. Horváth István volt polgármester úr 
azt ígérte, hogy 2 millió Ft-tal támogatná ezt a rendezvényt. Ha még a kamarától is kapnának pénzt, 
akkor ez egy önfenntartó rendezvény is lehetne. A meglévő standokat a Szekszárdi Borvidék Nonprofit 
Kft. biztosítaná. Az első induláskor a propagandára kellene fordítani a pénzt és a kiállító, elsősorban kis 
és közepes termelők stand díjának mérsékléséről kellene dönteni. Ha lenne egy Vince napi disznótoros 
program vagy bál lehetőség, akkor ez tudná indítani az évi rendezvényeiket. Ha a város úgy döntene, 
hogy ezt a pünkösdi programot egy ilyenfajta rendezvénnyel ki tudná egészíteni, akkor ennek az 
egésznek a szervezését, összefogását el tudnák kezdeni. Ebben a kérdésben mielőbbi választ várna, 
hogy megkezdődhessen a szervezés. 
 
Eszterbauer János a Szekszárdi Borászok Céhe vezetője: Meggyőződése, hogy hihetetlenül szerencsés 
helyzetben van a város és minden itt lakó és itteni gazdaságban dolgozó, hiszen bebizonyosodott, hogy 
a bornak hihetetlen kapcsolatteremtő képessége van. Ezen keresztül minden ajtó megnyílik, úgyhogy 
ez a mindenkori politikának, városvezetésnek, az itteni gazdasági szereplőknek egy óriási előny, hogy 
van mit megmutatni, van mivel dicsekedni. 
 
Kővári László elnök: Gratulál Eszterbauer Jánosnak, hogy újra elnöknek választották. Nagyon sok fiatal 
borász lépett be, ami pozitív dolog. A legtöbb borásznál van családi utánpótlás, de új borászok is 
megjelentek. Óriási ilyen tekintetben a bővülés, fejlődés. Pozitív dolognak tartja azt is, hogy a 
rendezvényeken nem csak helybéliek vesznek részt. Fontos lenne a városnak fejleszteni a 
szálláshelyeket, hiszen kevés szálló működik. 
 
dr. Mezei László bizottsági tag: Látnak lehetőséget arra, hogy egy tájfajtát kimunkáljanak? 
 
Heimann Zoltán a Hegyközség Nemzeti Tanácsának tagja: Pár évvel ezelőtt azt mondták ki, hogy a 
Kékfrankos, Kadarka és a Bikavér legyenek azok a kitörési pontok, amelyek a borvidéket jelölik. Nehéz 
döntés volt. Van egy hatalmas örökség, több mint 30 fajtát számlál a borvidék. Arra szerződtek, hogy 
Szekszárdon a bornak a magas értékű, hozzáadott értékű, tehát márkás palackozott piacát próbálják 
erősíteni és építeni. Ez azért fontos, mert ezzel lehet a szekszárdi bort a világpiacra újra felhelyezni. Ez 
szükségszerűen nem minden borászra érvényes. Többfajta kategória van. A nyitott pincék rendszere, 
a különböző saját marketing rendezvényeik arról szólnak, hogy mindenki hozzáférjen. A Szüreti 
Napokon már csak palackos bort szeretnének bemutatni. Itt az volt a választóvonal, hogy a magas 
minőség felé tolják el a dolgokat. Szeretné hangsúlyozni, hogy még nem volt példa arra, hogy ha valaki 
be szeretett volna jönni a Szekszárdi Szüreti Napokra palackos borral a standra, ne csináltak volna neki 
helyet. 
 
Eszterbauer János a Szekszárdi Borászok Céhe vezetője: Annyival egészítené ki, hogy a szekszárdi 
palackkal nemcsak a szekszárdi palack született meg, hanem az elhatározás is, hiszen kiválasztottak két 
fajtát, amivel úgy gondolták a legjobban megtudják mutatni a szekszárdi borvidék arcát. Kijelölték a fő 
fajtákat Szekszárdnak, ezek a Kadarka, Kékfrankos és a Bikavér. 
 
Szabó Zsolt bizottsági tag: Jó kezdeményezés volt elnök úr részéről ez a felvetés, mert nagy 
érdeklődéssel hallgatta mindenki és a városban is nagy érdeklődéssel figyelik a borászokat. A Muslinca 
Kórus, mint a városi rendezvényekhez kapcsolódó művészeti tevékenység 10 évvel ezelőtt alakult Lányi 
Péter zongoraművész kezdeményezésére és az akkori Babits Mihály Kulturális Központ 
igazgatónőjének segítségével. Ez az együttes a 10 év alatt nagyon sok sikert ért el. Az egyediségét az 
adja, hogy Lányi Péter garantálja, hogy kizárólag autentikus magyar népzenére alapul. Az egyéniségét 
tovább fokozza az, hogy magyar költők műveit zenésítik meg, ültetik át népdalokra. A Szekszárdon élő, 
már országosan is elismert Kis Pál István költő saját verseit adják elő, akinek a múzsája a szekszárdi bor, 
ami lehetővé tette azt, hogy egy nagysikerű darabot írjon, a Vidám Borisszák című darabot, amelyet 
Mikó István színművész megzenésített és ezt az országban már több helyen is előadták. Ez az együttes 
mindenhol fellép, ahol igénylik a fellépését ezentúl is. Önellátóak, nincs költségvetésük, nem kérnek a 
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fellépésekért semmit. Az utazási költségekben a Babits Mihály Kulturális Központ sokat segít. Ha a 
szekszárdi és az országos rendezvényeken részt tudna venni az együttes, akkor ez nagyobb hírnevet 
teremtene. Az országban nincs ilyen, hogy amatőrök ilyen színvonalon előadást tartanak. Ha az igény 
fokozódik, akkor ennek a színvonala is emelkedni fog. 25 fős állandó tagsággal bír az együttes, akik 
szívügyüknek tekintik ezt az egész mozgalmat és ezt tovább akarják vinni. Erre szeretné felhívni a 
figyelmet, hogy ez is része annak a marketing tevékenységnek, amit a szekszárdi borászok végeznek. 
 
Herrné Szabadi Judit ügyvezető igazgató: A szekszárdi borászok mindig is nagy örömmel vették a 
Muslinca Kórus szereplését és közreműködését. A Muslinca Kórus 2016-ban lesz 10 éves, 
„édestestvére” a Szekszárdi Borászok Céhének. Korábban már összebeszéltek a borászok, hogy ez a 
testvérkapcsolat máshol is megvalósulhatna. Szeretnék, hogy ezután a Szekszárdi Szüreti Napok 
felvonulásán a Szekszárdi Borászok Céhével vonulna együtt a Muslinca Kórus. Természetesen, ha lesz 
olyan rendezvényük, amelynek van formális ceremóniája, akkor oda el tudják képzelni a Muslinca 
Kórust, hiszen erre a célra alakult. 
 
Máté Péter bizottsági tag: Mennyi pénzből gazdálkodik a Szekszárdi Borvidék Nonprofit Kft., mekkora  
a taglétszáma, mennyi a bevétele? 
 
Herrné Szabadi Judit ügyvezető igazgató: Az induláskor 21 tag volt, a tradicionális családi pincészetek, 
borászatok alakították ezt a Kht-t annak idején. Ez mellett tagként beszállt a Tolna Megyei 
Vállalkozásfejlesztési Alapítvány, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Szekszárdi 
Kistérségi Társulás. Így áll össze a tulajdonosi hányad. 
 
Máté Péter bizottsági tag: Hány szavazatot jelent? Az önkormányzat fizet 7 szavazatért. 
 
Herrné Szabadi Judit ügyvezető igazgató: Jelenleg 38 tagja van a Kft-nek, ami tulajdonosi 
összetételben azt jelenti, hogy minden borászatnak 1 szavazata van, ez 100.000 Ft-os törzstőkét jelent. 
A városnak 8 szavazata van, korábban 7 volt, de az egyik családi borászat tulajdonát megvette. 
Szeretnék, ha a Szekszárdi Borászok Céhéből minél többen csatlakoznának a Szekszárdi Borvidék 
Nonprofit Kft-hez is. 
 
Máté Péter bizottsági tag: Mennyi az éves bevétele a Kft-nek? 
 
Herrné Szabadi Judit ügyvezető igazgató: 22,5 millió Ft. 
 
Máté Péter bizottsági tag: Állandó dolgozója van a Kft-nek? 
 
Herrné Szabadi Judit ügyvezető igazgató: Igen, egy fő, aki mindig az irodában van. 
 
Máté Péter bizottsági tag: Kié az iroda? 
 
Herrné Szabadi Judit ügyvezető igazgató: Az épület a városé és abban kapnak egy irodát. 
 
Máté Péter bizottsági tag: A Pörköltfőzővel egy időben van a Kadarka túra. A Pörköltfőző rendezvényt 
fel kellene rázni, lehetne akár külön nevezési díjjal versenyt hirdetni. Úgy veszi észre laposodik a 
rendezvény. 
 
Herrné Szabadi Judit ügyvezető igazgató: Tavaly is felmerült már, hogy nem szerencsés, hogy két ilyen 
nagy rendezvényt egy napon tartanak. A Szent László Naphoz kötődött a Pörköltfőző rendezvény, 
ennek a dátuma adott. Az Iván-völgyi Kadarka Túrát lehetne esetleg egy héttel előrébb hozni, viszont 
így meg ütközne a Fishing on Orfű Fesztivállal, ahol meg nagyon sok szekszárdi borászat érdekelt. 
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Emiatt megint úgy néz ki, hogy egy napon lesz. Júliusra nem szerencsés áttenni, mert akkor szinte üres 
a város, nyaralni mennek az emberek. 
 
Heimann Zoltán a Hegyközség Nemzeti Tanácsának tagja: Amikor a rendezvényekre jönnek protokoll 
vendégek, számukra biztosítani lehetne a Vármegyeháza belső udvarát, ahol lehetne egy asztala a 
városnak, és ahol egy elegánsabb közegben lehetnének ezek az exkluzív vendégek. Főként a nagy cégek 
vezetőire gondol. El lehetne adni számukra a belső udvarban asztalokat. Szeretnének kérni hosszabb 
mandátumot a Szüreti Napok rendezvényre vonatkozóan. Szeretnének véleményt kérni arról, hogy 
létrehozhatják-e a VIP szektort a Szüreti Napokra valamint, hogy elkezdhetik-e szervezni a sonka és 
stifolder ünnepet a Béla térre. 
 
Máté Péter bizottsági tag: Ez milyen időszakban lenne? 
 
Heimann Zoltán a Hegyközség Nemzeti Tanácsának tagja: Pünkösdkor. 
 
Kővári László elnök: Köszöni a tájékoztatót. 
 
2. napirendi pont: 
A Szekszárdi Borvidék Nonprofit Közhasznú Kft. támogatási kérelme 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Kővári László elnök 
Előadó: Feri Blanka osztályvezető 
 
Kővári László elnök: Javasolja, hogy a bizottság a 2015. évi Bizottsági Kerete terhére a Szekszárdi 

Borvidék Nonprofit Közhasznú Kft. részére a 2015. évi piackutatási és városmarketing tevékenység 

ellátására 560.000 Ft támogatást biztosítson.  

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottságának 349/2015. (XII. 15.) határozata 
a Szekszárdi Borvidék Nonprofit Közhasznú Kft. támogatásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottsága a 203/2015. (VI.16.) számú határozatát az alábbiak 
szerint módosítja:  

 
1. A Bizottság a 2015. évi Bizottsági Kerete terhére a Szekszárdi Borvidék 
Nonprofit Közhasznú Kft (7100 Szekszárd, Táncsics u. 3.) részére a 2015. évi 
piackutatási és városmarketing tevékenység ellátására 560.000 Ft 
támogatást biztosít.  
 
2.         A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt a támogatási megállapodás 
elkészítésére és a támogatás átutalására. 

 
Határidő: 2015. december 31. 
 
Felelős: Kővári László elnök 
                Majnayné Sajben Anna igazgatóság vezető 
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                Pál József igazgatóság vezető 
 
3. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének…/2015. (…) önkormányzati rendelete 
a kéményseprő-ipari közszolgáltatásról szóló 30/2013. (VI. 28.) önkormányzati rendelet 
módosításáról (t e r v e z e t), továbbá javaslat a kéményseprő-ipari közszolgáltatásról szóló 
közszolgáltatási szerződés módosítására 
(288. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Varga Katalin jegyző 
Előadó: Varga András osztályvezető 
 
Varga András osztályvezető: Ismerteti az előterjesztést. 
 
Kővári László elnök: Javasolja, hogy a bizottság a határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottságának 350/2015. (XII. 15.) határozata 
a kéményseprő-ipari közszolgáltatásról szóló 30/2013. (VI. 28.) 

önkormányzati rendelet módosításáról (t e r v e z e t), továbbá javaslat a 

kéményseprő-ipari közszolgáltatásról szóló közszolgáltatási szerződés 

módosítására 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottsága a kéményseprő-ipari közszolgáltatásról szóló 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelettervezetet és az 
előterjesztés részét képező határozati javaslatot a Közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja. 
 
Határidő: 2015. december 17. 
Felelős: Kővári László GPB elnök 
 

4. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének ……./2015. (……….) önkormányzati 
rendelete a helyi iparűzési adóról szóló 26/2009. (XII. 22.) önkormányzati rendelet módosításáról 
(tervezet) 
(266. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Varga Katalin jegyző 
Előadó: Kovács Lászlóné osztályvezető 
 
Kovács Lászlóné osztályvezető: Annyiban szeretné kiegészíteni az előterjesztést, amely kiküldésre 
került, hogy meg kell küldeni minden egyes iparűzési adó rendelet módosítást a TVI-nek, a 
Támogatásokat Vizsgáló Irodának jóváhagyás céljából. Ez megtörtént. Ők megtették a szükséges 
technikai módosító javaslataikat, amelyeket szintén be kell építeni a rendeletbe. Ez szintén megtörtént 
és a mai nap tudták elküldeni a TVI felé utolsó jóváhagyásra ezt a tervezetet. Erről még nem érkezett 
visszajelzés, de ez csupán technikai módosítást jelentett. Az iparűzési adó rendelet lényegi módosítása 
a háziorvosoknak, házi gyermekorvosoknak az iparűzési adóból járó 75%-os kedvezmény megadása a 
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2016-os évtől. Ami a technikai részét jelenti még a rendeletnek, hogy az uniós jogszabályok miatt 
minden helyi rendeletben biztosított kedvezmény, mentesség csekély összegű támogatásnak minősül, 
amelyről az azt igénybe vevőnek el kell számolni. Ez most annyit jelent, hogy a vállalkozóknak a 2016-
os évről egy több oldalas mellékletet kell kitölteni abban az esetben, ha bármely ilyen csekély összegű 
támogatásban részesülnek. Ennek az éves kerete 200.000 Euró lehet. Ezt jelezni kell feléjük, hiszen ha 
nem teszik meg, akkor elesnek a rendeletben biztosított mentességi jogosultságtól. 
 
Kővári László elnök: Javasolja, hogy a bizottság az előterjesztést a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottságának 351/2015. (XII. 15.) határozata 
a helyi iparűzési adóról szóló 26/2009. (XII. 22.) önkormányzati rendelet 
módosításáról (tervezet) 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottsága a helyi iparűzési adóról szóló önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelettervezetet a Közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja. 
 
Határidő: 2015. december 17. 
Felelős: Kővári László GPB elnök 

 
5. napirendi pont: 
Szekszárdi Utánpótlásnevelő Football Club támogatási kérelme 
(290. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Kővári László elnök 
Előadó: Feri Blanka osztályvezető 
 
Máté Péter bizottsági tag: Azzal a megkötéssel szavazza meg a bizottság a támogatást, hogy az UFC az 
előzőleg kapott összeggel elszámol és a visszafizetési kötelezettségének határidőre eleget tesz. 
 
Kővári László elnök: Javasolja, hogy a bizottság a határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja azzal a kiegészítéssel, hogy a 26 millió Ft összegű visszatérítendő támogatás kifizetésére csak 
abban az esetben kerüljön sor, ha az előzőleg kapott összeggel elszámol és a visszafizetési 
kötelezettségének határidőre eleget tesz. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottságának 352/2015. (XII. 15.) határozata 
a Szekszárdi Utánpótlásnevelő Football Club támogatási kérelméről 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 

Pénzügyi Bizottsága a Szekszárdi Utánpótlásnevelő Football Club kérelme 
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kapcsán javasolja a közgyűlésnek, hogy a 26 millió Ft összegű visszatérítendő 

támogatás kifizetésére csak abban az esetben kerüljön sor, ha a 7100, 

Szekszárd, Sport u. 1/c. alatt nyilvántartott ingatlanon lévő „öltözőépület 

felújítása, bővítése, új öltözőépület szárny építse” című projekt 

megvalósításának tárgyában kötött együttműködési megállapodás 

értelmében az elszámolási és visszafizetési kötelezettségének határidőre 

maradéktalanul eleget tesz. 

Határidő: 2015. december 17. 
Felelős: Kővári László GPB elnök 
 

6. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének…/2015. (…) önkormányzati rendelete 
a temetőkről és a temetkezésről szóló 9/2003. (IV. 30) önkormányzati rendelet módosításáról (t e r v 
e z e t) 
(282. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Varga Katalin jegyző 
Előadó: Varga András osztályvezető 
 
Varga András osztályvezető: Ismerteti az előterjesztést. 
 
Kővári László elnök: Javasolja, hogy a bizottság az előterjesztést a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 1 nem 
szavazat mellett elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottságának 353/2015. (XII. 15.) határozata 
a temetőkről és a temetkezésről szóló 9/2003. (IV. 30) önkormányzati 
rendelet módosításáról (t e r v e z e t) 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottsága a temetőkről és a temetkezésről szóló önkormányzati 
rendelet módosításáról szóló rendelettervezetet a Közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja. 
 
Határidő: 2015. december 17. 
Felelős: Kővári László GPB elnök 
 

7. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …/2015. (…) önkormányzati rendelete 
a közterületek használatáról szóló 1/2009. (II.3.) önkormányzati rendelet módosításáról 
(299. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: 
Előterjesztő: dr. Varga Katalin jegyző 
Előadó: Varga András osztályvezető 
 
Varga András osztályvezető: Ismerteti az előterjesztést. 
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Kővári László elnök: Javasolja, hogy a bizottság az előterjesztést a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 1 nem 
szavazat mellett elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottságának 354/2015. (XII. 15.) határozata 
a közterületek használatáról szóló 1/2009. (II.3.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottsága a közterületek használatáról szóló önkormányzati 
rendelet módosításáról szóló rendelettervezetet a Közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja. 
 
Határidő: 2015. december 17. 
Felelős: Kővári László GPB elnök 
 

8. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …/2015. (…) önkormányzati rendelete 
a helyi közutak nem közlekedési célú igénybevételéről szóló 7/2008. (II.6.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 
(300. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Varga Katalin jegyző 
Előadó: Varga András osztályvezető 
 
Varga András osztályvezető: Ismerteti az előterjesztést. 
 
Kővári László elnök: Javasolja, hogy a bizottság az előterjesztést a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 1 nem 
szavazat mellett elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottságának 355/2015. (XII. 15.) határozata 
a helyi közutak nem közlekedési célú igénybevételéről szóló 7/2008. (II.6.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottsága a helyi közutak nem közlekedési célú igénybevételéről 
szóló önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelettervezetet a 
Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: 2015. december 17. 
Felelős: Kővári László GPB elnök 
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9. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének……/2015. (……) önkormányzati 
rendelete a Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 2016. évi 
illetménykiegészítéséről (t e r v e z e t) 
(281. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Majnayné Sajben Anna igazgatóság vezető 
 
Majnayné Sajben Anna igazgatóság vezető: Ismerteti az előterjesztést. 
 
dr. Mezei László bizottsági tag: Az ehhez kapcsolódó pénzügyi fedezet hitelből van? Hogyan tudja 
biztosítani ezt a munkáltató? 
 
Majnayné Sajben Anna igazgatóság vezető: Ez körülbelül 35 főt érint, hogy ennek mennyi lesz a 
költségvetési vonzata, azt előre nem lehet tudni, mivel mindenkinek más az alapilletménye. Az előzetes 
kalkulációk alapján 2-4 millió Ft-ról van szó. 
 
dr. Mezei László bizottsági tag: Ez az összeg rendelkezésre áll, a pénzügyi tervben benne szerepel? 
 
Majnayné Sajben Anna igazgatóság vezető: Ez a jövő évi költségvetést fogja terhelni. 
 
Kővári László elnök: Javasolja, hogy a bizottság a rendelettervezetet a közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottságának 356/2015. (XII. 15.) határozata 
a Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 2016. évi 
illetménykiegészítéséről (t e r v e z e t) 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottsága a Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatott 
köztisztviselők 2016. évi illetménykiegészítéséről szóló önkormányzati 
rendelettervezetet a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: 2015. december 17. 
Felelős: Kővári László GPB elnök 
 

10. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének……/2015. (……) önkormányzati 
rendelete a szociális ellátások helyi szabályozásáról szóló 8/2009. (III. 30.) önkormányzati rendelet 
módosításáról (t e r v e z e t) 
(286. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Főfai Klára igazgatóság vezető 
 
Máté Péter bizottsági tag: Ismerteti az előterjesztést. 
 
Kővári László elnök: Javasolja, hogy a bizottság a határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja. 
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Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottságának 357/2015. (XII. 15.) határozata 
a szociális ellátások helyi szabályozásáról szóló 8/2009. (III. 30.) 
önkormányzati rendelet módosításáról (t e r v e z e t) 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottsága a szociális ellátások helyi szabályozásáról szóló 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelettervezetet a 
Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: 2015. december 17. 
Felelős: Kővári László GPB elnök 
 

11. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …/2015. (…) önkormányzati rendelete 
a gyermekvédelmi ellátások helyi szabályozásáról szóló 35/2001. (XII.21.) önkormányzati rendelet 
módosításáról (tervezet) 
(302. sz. közgyűlési előterjesztés, mely később kerül kiküldésre) 
Előterjesztő: dr. Főfai Klára igazgatóságvezető 
 
Feri Blanka osztályvezető: Technikai jellegű módosítást tartalmaz az előterjesztés. 
 
Kővári László elnök: Javasolja, hogy a bizottság az előterjesztést a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottságának 358/2015. (XII. 15.) határozata 
a gyermekvédelmi ellátások helyi szabályozásáról szóló 35/2001. (XII. 21.) 
önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottsága a gyermekvédelmi ellátások helyi szabályozásáról szóló 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelettervezetet a 
Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: 2015. december 17. 
Felelős: Kővári László GPB elnök 
 

12. napirendi pont: 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2016. évi munkaterve 
(289. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Feri Blanka osztályvezető 
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Kővári László elnök: Mivel nem készült még el a bizottság 2016. évi munkaterve, ezért addig javasolja 
ebben a formában elfogadni az előterjesztést. Javasolja, hogy a bizottság a határozati javaslatot a 
közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 1 
tartózkodás mellett elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottságának 359/2015. (XII. 15.) határozata 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2016. évi 
munkatervéről 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottsága a „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének 2016. évi munkaterve” tárgyú előterjesztés határozati 
javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: 2015. december 17. 
Felelős: Kővári László GPB elnök 
 

13. napirendi pont: 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2016. évi belső ellenőrzési tervének 
elfogadására 
(297. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Kajos Nikolett aljegyző 
 
Kővári László elnök: Javasolja, hogy a bizottság az előterjesztést a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottságának 360/2015. (XII. 15.) határozata 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2016. évi belső ellenőrzési 
tervének elfogadásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottsága a „Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
2016. évi belső ellenőrzési tervének elfogadására” tárgyú előterjesztés 
határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: 2015. december 17. 
Felelős: Kővári László GPB elnök 
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14. napirendi pont: 
Beszámoló Szekszárd város helyi tömegközlekedésének 2014. évi teljesítményi adatairól 
(301. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Varga Katalin jegyző 
Előadó: Varga András osztályvezető 
 
Varga András osztályvezető: Nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. 
 
dr. Mezei László bizottsági tag: Az önkormányzat egy olyan gazdálkodással rendelkező céggel írt alá 
szerződést, melyben az ügyvezetőknek minden lehetőségük megvan arra, hogy az általuk vezetett cég 
működését folyamatosan frissítsék, hatékonyságát növeljék. Ebben nincsenek korlátozva, csak a 
szerződésben megkötött feltételekkel vannak korlátozva. Ilyen típusú veszteséget elviselni nem lehet 
egy gazdálkodó szervezettől. Javasolja, hogy a város önkormányzata és a képviselők üljenek le az 
illetékes vezetőkkel és folyamatosan munkálkodjanak azon, hogy ez a brutális veszteség folyamatosan 
csökkenjen. 
 
Máté Péter bizottsági tag: Csökkent az utaslétszám. Javasolja a menetrend felülvizsgálatát. 
 
Kővári László elnök: Javasolja, hogy a bizottság a határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottságának 361/2015. (XII. 15.) határozata 
Szekszárd város helyi tömegközlekedésének 2014. évi teljesítményi 
adatairól 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 

Pénzügyi Bizottsága a „Beszámoló Szekszárd város helyi 

tömegközlekedésének 2014. évi teljesítményi adatairól” tárgyú előterjesztés 

határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 
Határidő: 2015. december 17. 
Felelős: Kővári László GPB elnök 
 

15. napirendi pont: 
„Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata számára a város műszaki nyilvántartási rendszeréhez 
kapcsolódó közmű-alaptérképi tartalom kiegészítése – III. ütem” tárgyú meghívásos pályázati eljárás 
eredménye 
(164. sz. bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóság vezető  
 
Kővári László elnök: Javasolja a határozati javaslat elfogadását. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 1 
tartózkodás mellett elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottságának 362/2015. (XII. 15.) határozata 
„Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata számára a város műszaki 
nyilvántartási rendszeréhez kapcsolódó közmű-alaptérképi tartalom 
kiegészítése – III. ütem” tárgyú meghívásos pályázati eljárás eredményéről 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága jóváhagyja, hogy az Önkormányzat a 
„Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata számára a város műszaki 
nyilvántartási rendszeréhez kapcsolódó közmű-alaptérképi tartalom 
kiegészítése – III. ütem” tárgyú meghívásos pályázati eljárás során a 
legkedvezőbb ajánlatot tevő Meridián Kft-vel (7100 Szekszárd, Ybl Miklós u. 
3.) kössön megbízási szerződést. 
 
2. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy tájékoztassa az 
ajánlattevőket az eljárás eredményéről, valamint felkéri a polgármestert a 
megbízási szerződés aláírására, a jegyzőt pedig a szükséges dokumentumok 
ellenjegyzésére. 
 
Határidő: 2015. december 15. 
Felelős: 1. pont: Kővári László GPB elnök 

2. pont: Märcz László igazgatóság vezető 
      dr. Varga Katalin jegyző 
      Ács Rezső polgármester 
 

16. napirendi pont: 
Szekszárdi Vagyonkezelő Kft. kérelme 
(165. sz. bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóság vezető  
 
Varga András osztályvezető: Ismerteti az előterjesztést. 
 
Máté Péter bizottsági tag: Javasolja, hogy a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft-vel mondja fel az 
önkormányzat a szerződést és február 1. hatállyal a KT-Dinamic Nkft-vel kössön szerződést. 
Megkérdezte őket és január 1-től tudják vállalni a városban lévő összes nyilvános illemhely 
működtetését. Továbbá javasolja, hogy a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft. is mondja fel a jelenlegi 
szerződését és azokat a nyilvános illemhelyeket is a KT-Dinamic Nkft-vel működtesse az önkormányzat. 
 
Varga András osztályvezető: Ez új információ az előterjesztéshez képest, így ez okafogyottá válik. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel Máté Péter elnökhelyettes által megfogalmazott javaslatot, melyet a 
bizottság 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottságának 363/2015. (XII. 15.) határozata 
a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft. kérelméről 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlésének Gazdasági 
és Pénzügyi Bizottsága a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft-nek a nyilvános 
illemhelyek üzemeltetési díjának elengedésére vonatkozó kérelmét nem 
támogatja, tekintettel arra, hogy a lakosság és a turisták kedvezőbb 
kiszolgálása érdekében az illemhelyek üzemeltetésére vonatkozó 
megállapodást az Önkormányzat 2016. január 31-i hatállyal megszünteti. Az 
Önkormányzat 2016. február 1-től a KT-Dinamic Nkft. bevonásával kívánja 
megvalósítani az illemhelyek üzemeltetését. A Bizottság felkéri a 
Polgármesteri Hivatalt, hogy a térítésmentes üzemeltetésre vonatkozó 
szerződést készítse elő és felkéri polgármestert a szerződés aláírására. 
 
2. A Bizottság javasolja a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft-nek, hogy a piac 
területén található illemhely üzemeltetését a jövőben szintén a KT-Dinamic 
Nkft. végezze. 
 
Határidő: 2016. január 31. 

Felelős: Märcz László igazgatóság vezető 

 
17. napirendi pont: 
Máté József kérelme 
(166. sz. bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóság vezető 
 
Máté Péter bizottsági tag: Máté József azt kéri, hogy azért vegye le a bizottság a táblát, mert ettől 
kezdve nem áll bent jogosan a mozgáskorlátozott parkolóban. Viszont azt nem lehet tudni, hogy van-
e valaki abban az épületben, aki igénybe venné. Meg kellene nézni, hogy azon a környéken hány 
mozgáskorlátozott parkoló van. 
 
Varga András osztályvezető: Az épület előtt csak ez az egy ilyen parkoló van. 
 
Kővári László elnök: Javasolja a kérelem elutasítását. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottságának 364/2015. (XII. 15.) határozata 
Máté József kérelméről 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlésének Gazdasági és 

Pénzügyi Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 27/2014. 

(XII.23.) önkormányzati rendelet 1. melléklet I.1.1. pontban kapott 

felhatalmazás alapján eljárva Máté József kérelmét nem támogatja. 

 
 

Határidő: 2015. december 31. 

Felelős: Märcz László igazgatóság vezető 

               

További napirendi pont nem lévén, az elnök az ülést 15 órakor berekeszti.  

K.m.f. 

  
 
Máté Péter  

elnökhelyettes  
jegyzőkönyv hitelesítő 

 
 
Készítette: 

dr. Pesti Krisztina  
jegyzőkönyvvezető  

 

Kővári László 
elnök 

Ellenjegyezte: 
dr. Varga Katalin 

jegyző 


